



## DRAGONSLAYER666 E1-8

**NÖRTTI: DRAGONSLAYER666 / DRAGONSLAYER666**



**Alekski Delikouras**, geboren 1990, studierte Filmregie an der Aalto-Universität in Helsinki, sammelte Erfahrungen als Schauspieler und schrieb parallel dazu Kinder- und Jugendbücher. Die Jugendbuchreihe „Nörtti“ war 2012 auf der Shortlist für den Finlandia Junior Prize, die Serie gewann in diesem Jahr als beste Jugendserie einen finnischen Emmy.

*Alekski Delikouras, born in 1990, studied directing at Aalto University in Helsinki. He worked as an actor while also writing children's and young adult books. His book series "Nörtti" (Nerd) was shortlisted for the 2012 Finlandia Junior Prize; the TV series won the Finnish television prize for best young adult series that same year.*

*DragonSlayer666 is doing well in the virtual world – until his mother throws away the computer. Now he has to face up to battles in the real world. DragonSlayer666 is just a few levels away from realizing his dream to be a professional gamer. Then his mother throws his computer away. She's had enough of seeing her pimply son with his greasy hair sitting around in his blacked-out bedroom, peeing into a bottle. Without a computer, the boy's hope of qualifying for the approaching Counter Strike tournament seems to recede into the far distance. It's back to reality for DragonSlayer666 as he goes looking for another way to access the virtual world. During his first stumbling steps "AFK" in a call centre, he finds a kindred soul in Megaman, an unsuccessful gamer. Playing at night in the school's computer room, the two dub themselves "The Awesome Team" and set no less a goal than winning the upcoming tournament. The series is based on Alekski Delikouras' YouTube character DragonSlayer666 and his young adult book series "Nörtti".*

DragonSlayer666 lebt so lange gut in der virtuellen Welt, bis seine Mutter den Computer rauswirft. Von nun an heißt es, in der echten Welt zu kämpfen. Von seinem Traum vom Profispielers-Dasein ist DragonSlayer666 nur ein paar Level entfernt, als seine Mutter den Computer einfach aus dem Haus wirft. Sie hat es satt, ihren pickeligen Sohn mit seinem fettigen Haar im abgedunkelten Kinderzimmer in Flaschen pinkeln zu sehen. Ohne seinen Rechner rückt die Qualifikation für das nahende „Counter Strike“-Turnier in fast unerreichbare Ferne. Von nun an heißt es „back to reality“, wenn DragonSlayer666 sich in der realen Welt wieder Zugang zur virtuellen Welt sucht. Bei ersten stolperigen Gehversuchen in einem Callcenter findet er im erfolglosen Megaman einen Weggefährten. Beim nächtlichen Spielen im Computerraum der Schule gründen die beiden „The Awesome Team“. Ihr Ziel ist kein Geringeres, als das kommende Turnier zu gewinnen. Die Serie basiert auf Alekski Delikouras' YouTube-Figur DragonSlayer666 und seiner Jugendbuchserie „Nörtti“.

**Internationale Premiere**

Fr 2.11.

19:45h  
CS2

Sa 3.11.

20:00h  
Koki

Finland 2018, 8 x 12 Min., finn., engl., schw. OF, engl. UT

R+B: Alekski Delikouras K: Arsen Sarkisants D: Samuel Kujala (DragonSlayer666), Eino Manner (Megaman), Raouf Saadi (Pinokkio), Cedric Ingram (Obama), Linnea Leino (Destroyer911), Juuso Timonen (Hannu) P: Riina Hyytiä, Max Malka, Dionysos Films WS: Wild Bunch, Yle Sales